
Referat af FU-møde 17/12-2021, på ZOOM. 
Deltagere: Sten Emborg (kasserer), Carsten Christoffersen (næstformand), Henrik Sengeløv 
(formand, referent). 
 
1. Status på skift af havnefogedfunktionen, opgavegennemgang 

• Der er mails der ”hænger”, hvorfor kvalitetssikring af mails i 2020 pågår (CC) 
• Bøjepladslister skal kvalitetssikres (CC, SE, Asbjørn) 
• Bimålere nye på prøve, Morten tjekker dem el-fagmæssigt. 
• Internet Er nede, midlertidig og gratis løsning etableret. 
• Beas, fungerer nu Tilsyn 19. januar 
• Gaz procedure ok 
• Rengøring, CC kontakter rengøringen ang. kontrakt 
• Gummimåtter Proces i gang m Jacob Misimi 
• FU opdaterede sig mht lejeforhold af grillpladsen hos By&Havn: Aktuelt ingen leje, men 

der må ikke oprettes ikke flytbare installationer. Foreløbig ingen melding om lejer fra 
By&Havn. 

• Nordre klubhus, vedligehold Overdraget til Hans Hansen  
• Kran certifikat, begrænsning. Det undersøges (Asbjørn) 
• Bro 1, status Flydebro er ankommet, rød/grøn afmonteret, elektriker skal involveres. 

Går med løsning med fast pæl for enden af bro. 
• Bro-rundering ved FU: 3 brede trapper skal fjernes. (CC)  
• Der er ubesatte pladser på Vestmolen i vores attraktive bassin. Kan de benyttes? Med 

involvering af SKK? HS kontakter, Pia Hansen, By&Havn. 
• Nøgle registrering. Chipnøgler skal opdateres, parres med medlemsnummer.  Kode 

skiftes til januar, ny kode meldes ud på mail. Vedr. det praktiske skal vi have 
assistance af Søren Liedberg (DS EL-teknik) 

• Informations struktur. Vores informationer skal ud både på hjemmeside og FB. 
Hjemmeside er den officielle. Der skal etableres en FB-profil til udmelding på FB. Ikke 
hensigtsmæssigt at private profiler benyttes til dette. 

• Bådfællesskaber (junior kontingent, partner kontingent). Andre sejlklubber har lignende 
problemer, og har ikke fundet den gyldne løsning. Det blev besluttet at forfatte cases til 
Gnisten, hvor det illustreres hvordan man kan komme i vanskeligheder med bådplads 
ved opbrud af bådfællesskaber. HS forfatter.  
 

2. Budgetseminar januar 2021  
Det oprindelige tanke med et samlet seminar kan desværre ikke afholdes p.gr.a. Corona. I 
stedet skal udvalg have fremsendt deres budget, med opfordring til at indsende ønsker til 
næste års budget. SE trækker tal og sender til HS, der inviterer. Budgetterne vil blive 
behandlet på bestyrelsesmøde d. 27. januar 2021. 
 
3. LTLF i klublokalerne  
Enighed om at processen desværre var forløbet rigtig dårligt mht kommunikation. Vi vil 
revidere aftalen og melde ud efterfølgende. Behandles på extraordinært bestyrelsesmøde 5. 
januar 2021. 
 
4. Hjertestartere 
De 2 hjertestartere bør være monteret udendørs, ikke i aflåste lokaler. Godkendte skabe til 
udendørs montering anskaffes (SE) 
 
5. Evt 
HS orienterede om at han på SKK’s vegne havde sendt støtteerklæring til Sejlklubben Lynetten 
i anledning af den planlagte lukning at indsejlingen. 
 
København, 30.12.2020 
Henrik Sengeløv	


